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 Ordförandes signatur                     Justerares signatur 

§ 17 

Frågor från nämndens ledamöter och ersättare 

Angående besparingar vad gäller hjälp till personer 

med funktionsnedsättning  

Dnr 1.6.358-2016 

 

Johan Nilsson m.fl. (M), Jan Bressler m.fl. (L) och Evy Kjellberg (C) 

samt ersättare Camilla Sarfors (KD) anmälde en skrivelse enligt 

följande. 

 

Den socialdemokratiska ledningen i stadshuset har sedan 2014 höjt 

kommunalskatten med 1,3 miljarder kronor. Trots dessa 

skattehöjningar medför budgeten för 2017 att det finns ett sparbeting 

på verksamhetsområdet ”Stöd och service till personer med 

funktionsnedsättning” om 35 miljoner kronor i form av ”generell 

effektivisering”. 

  

Vi önskar därför att få en redovisning över hur dessa nedskärningar 

kommer att slå i Älvsjö. Vi tycker det är olyckligt att spara miljoner 

på de mest utsatta i samhället. Före valet var det ingen från de 

rödgröna partierna som nämnde besparingar för funktiondesatta. 

Därför är det mycket angeläget att snarast få en bild av hur den 

faktiska situationen kommer att bli här i Älvsjö.  

 

Med anledning av ovan önskar vi därför svar på följande frågor: 

 

1. Vilka verksamhetsmässiga effekter kommer den generella 

effektiviseringen på 35 miljoner kronor att få för Älvsjö? 

 

2. Hur bedömer förvaltningen att kvaliteten kommer att påverkas 

med den av stadshusmajoritetens i budget för 2017 föreslagna 

generell effektivisering på 35 miljoner kronor? 

 

Stadsdelsnämndens beslöt att överlämna skrivelsen till förvaltningen 

för beredning. 

 

Angående konsekvenser av försämrat socialt innehåll i 

äldreomsorgen 

Dnr 1.6.359-2016 

 

Johan Nilsson m.fl. (M), Jan Bressler m.fl. (L) och Evy Kjellberg (C) 

samt ersättare Camilla Sarfors (KD) anmälde en skrivelse enligt 

följande. 
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Sedan 2012 har det gjorts en satsning på att öka det sociala innehållet 

i äldreomsorgen.  

Därför har projektet ”Ungdomsbesök” genomförts, vilket innebär att 

unga besöker äldreomsorgen och förgyller dagen för de äldre. 

Projektet har blivit mycket lyckat, såväl personal som anhöriga och 

ungdomar uttryckte att de kunde se och höra hur de äldre blev gladare 

när ungdomarna kom på besök. Dessutom uppger en stor del av 

ungdomarna att de kan tänka sig att arbeta inom äldreomsorgen 

framöver, vilket är välkommet i en bransch med stort personalbehov 

framöver.  

 

Trots goda resultat gör nu den rödgröna majoriteten rejäla 

nedskärningar i verksamheten.  

I Älvsjö nästan halveras anslagen till Blomsterfonden i Liseberg, 

Solberga Vård- och Omsorgsboende, Långbrogården och 

Långbroberg. Det innebär en neddragning med cirka 250 000 kronor.  

 

Med anledning av ovan önskar vi därför svar på följande frågor: 

 

1. Vilka konsekvenser får ovan neddragning för våra boende på 

dessa ställen? 

 

2. Har verksamhetsutövarna eller boende/anhöriga signalerat 

någon oro kring neddragningen?  

 

3. Hur hanteras/kompenseras det försämrade sociala innehållet 

på Solberga Vård- och omsorgsboende som drivs i stadsdelens 

regi? 

 

Stadsdelsnämndens beslöt att överlämna skrivelsen till förvaltningen 

för beredning. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


